
(S) kräver fortsatt en oberoende extern granskning av
strumpupphandlingen
Landstingets händelseanalys av strumpupphandlingen visar på att förvaltningens egna tjänstemän flaggat för att avtalet var
bristfällig innan det tecknades. 

Under hösten avslöjade media att avtalet om förbrukningsvaror till Stockholms läns landsting blivit flera gånger dyrare och bland annat
resulterat i stora leveranser av stödstrumpor för 6000 kr paret. Anledningen till fördyrningen är att leverantören Onemed kunnat flytta
produkter på prislistan.  

 - Nu är det dags att ta nästa steg i granskningen och låta en extern oberoende part utreda vad anvariga politiker visste. Alla korten måste upp
på bordet, säger Erika Ullberg, finanslandstingsråd i opposition.

I efterdyningarna av strump-upphandlingen har det uppdagats att förvaltningen under året förberett en stämningsansökan mot leverantören
Onemed. Stämningsansökan drogs tillbaka och istället slöts ett avslutningsavtal som kostar skattebetalarna 900 miljoner kronor fram till 2018.
På landstingsfullmäktige i nästa vecka kommer socialdemokraterna att kräva besked av alliansen om hur dom ställer sig till kravet på att låta
en extern oberoende part granska strumpupphandlingen.

 - Sjukvårdsdirektören konstaterar att händelsanalysen visar att upphandlingen borde ha avbrutits. Det håller vi socialdemokrater som röstade
nej till upphandlingen med om. Men ansvaret för upphandlingen är politiskt och många frågor är ännu obesvarade. Det ligger nu på den
styrande moderatledda alliansen att tillsätta en extern granskning av strumpupphandlingen.

För ytterliggare info kontakta:

Göran Gutiérrez-Aranda, pressekreterare

 070- 737 35 34, goran.gutierrez-aranda@politik.sll.se


